

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS, ACADEMIC YEAR 2022-2023

TERM 3

Grade: 4

Week: 1

Date: 10.04.2023 to 14.04.2023

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	قصة أمير الأطباء: قراءة القصة قراءة جهرية معبرة، تحديد المفردات الجديدة وتوظيفها في جمل، تحليل عناصر القصة، تحديد الشخصية الرئيسية وصفاتها، تحديد صفات الشخصية المساندة. حل أنشطة وتدريبات كتاب النشاط مع حل ورقة العمل المصاحبة للدرس.	العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية.
Arabic-General	درس: المطبخ العالمي التعرف على المفردات الجديدة - توظيف المفردات الجديدة في جمل مفيدة. الاستماع للنص وتوجيه الأسئلة والإجابة عليها قراءة المفردات والجمل وال فقرات القصيرة. الواجب المنزلي: توظيف المفردات الجديدة في جمل مفيدة.	العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية.
Islamic Studies – Arabic	• درس (سورة الانشقاق) 1-تلاوة الآيات الكريمة مجودة. 2-تفسير المفردات الواردة في السورة. 3-وصف أحداث يوم القيامة من السورة. 4- المقارنة بين جزاء المطيع وجزاء العاصي يوم القيامة.	PowerPoint, textbook, notebooks, Activity sheets & videos.
Islamic Studies – English	Lesson: The importance of prayer and its times <ul style="list-style-type: none"> Analyze the importance of obligatory prayers. Evaluate the proper behavior in prayer. 	PowerPoint, textbook, notebooks, Activity sheets & videos.
Moral Science	Jealousy -To recognize the emotions of jealousy and envy and how they might affect us.	Activity sheet, ppt and note book
English	1. Adjectives <ul style="list-style-type: none"> To be able to identify and use adjectives. 2. Powerful Adjectives <ul style="list-style-type: none"> To be able to identify and use powerful adjectives. 3. Adverbs <ul style="list-style-type: none"> To be able to identify and use adverbs. 	-Online Learning Platform -Task Sheets -PPT/ Learner's Book -Weblink -Online Games -Nearpod -Quizzes

AL AIN JUNIORS SCHOOL

	<p>4. Types of adverbs</p> <ul style="list-style-type: none"> To be able to identify and use types of adverbs. <p>5. Guided Reading</p> <ul style="list-style-type: none"> To identify familiar words and familiarize the new vocabularies for them to analyze own reading and understanding. <p>Dictation: Spellings: Words with 'soft c' spelt with 'ce' ; Centre, century, certain, recent, experience, sentence, notice, celebrate, ceremony, certificate</p>	
Math	<ul style="list-style-type: none"> To understand mass and its metric units. Calculate the intervals and read scale to measure kilograms and grams Convert metric measures involving mass. 	Pupil's book 5A
Science	<p>Forces and Mechanical Devices Identify and explain the different forces acting on objects. Identify balanced and unbalanced forces acting on objects.</p>	Notebook, Workbook, Assignments, PowerPoint, Live worksheets, short videos, MS Forms, Quiz, Stationary
Geography	<p>Settlement To recall the different types of settlement. To describe the characteristics of cities.</p>	Power point presentation, Live worksheets, Quizzes, Learning videos, Notebook, and Activity sheets.
Computer Science	<p>Topic: - Creating a Presentation: PowerPoint 2016 Students should be able to:</p> <ol style="list-style-type: none"> Describe how to start Microsoft PowerPoint. Outline the components of PowerPoint 2016 Explain slide layout. 	Text Book ,Notebook, PPT. YOUTUBE, worksheet
UAE Studies – Arabic	<p>الميزانية الشخصية: الاول لدرس لأول: الدخل المفاهيم الجديدة يعل التعرف أهمية الادخار</p>	<ul style="list-style-type: none"> تقديم عرض عمل أوراق صفحة أنشطة المدرسي الكتاب



AL AIN JUNIORS SCHOOL

UAE Studies – English	Explain what government do. List services provided by government.	Textbook, video`
Urdu	نقوانی کے رگہ اچڑی مذیر ذاسد کے پندی ہسمج رک ہڈر ق سب رے کے رسد کے پندی۔ سوال ولحاص ظالفا س۔ سدی رک ذاخ بجوا	Text-book-note book. Power point, activity sheet, internet resources.
French	Unité 14 : ou vas-tu ? Voculaires les moyens du transport.	Internet resources, Note Book, Text book
MEP	<ul style="list-style-type: none">Learn to show social responsibility towards family and societyTo contribute positively to the world.	MEP textbook, online video
Spelling Set	Words with 'soft c' spelt with 'ce' ; Centre, century, certain, recent, experience, sentence, notice, celebrate, ceremony, certificate	

Class Teachers: Ms. Amandeep – Grade 4A and Mr. Alfredo – Grade 4B,
Ms. Jasna - Grade 4C and Ms. Nazia - Grade 4D (Year Leader).

EDUCATION IS OUR PASSPORT TO THE FUTURE, FOR TOMORROW BELONGS TO THE PEOPLE WHO PREPARE FOR IT TODAY.